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Olaf Evrard (Vlaams Belang) op 06-11-2020 15.39 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Federale effectentaks 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De federale minister van Financiën, de CD&V'er Vincent Van Peteghem, wil een effectentaks
(vermomd als een solidariteitsbijdrage) opleggen. Het is intussen duidelijk geworden dat de
federale overheid zowat elke andere overheid een belasting wil opleggen. Het zou dus gaan om de
gewesten, gemeenschappen, provincies, gemeenten, autonome gemeentebedrijven, agglomeraties,
OCMW's, mutualiteiten, en universiteiten. Zelfs de vakbonden zouden een effectentaks moeten
betalen. De VVSG gaat ervan uit dat de lokale besturen onbedoeld getroffen werden door deze
effectentaks. Het is immers logisch dat de ene overheid geen belasting oplegt aan de andere
overheid. Het blijft ook afwachten of deze effectentaks de grondwettelijke toets zal doorstaan. Het
lijkt immers geen twijfel dat deze affectentaks zal aangevochten worden bij het Grondwettelijk
Hof. 
  
Concrete vragen:
Is de provincie op de hoogte gebracht van deze solidariteitsbijdrage? Werd er al overleg gepleegd
met de VVSG en de andere openbare besturen? Beschikt de provincie Oost-Vlaanderen over
dergelijke effectenrekeningen? Zo ja, hoeveel zou de provincie Oost-Vlaanderen moeten betalen? 
  


